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ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 
E-mail: mol.rudnik@siol.net

 
 
Številka:900-19/2007-2-14212 
V Ljubljani, dne 21.9.2007 
 

ZAPISNIK 
 
2. izredne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  ki je bila  v  sredo 19.9.2007  s 
pričetkom ob 17. uri na sedežu Četrtne skupnosti Rudnik, Pot k ribniku 20 v Ljubljani. 
 
2. izredno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta 
Mestne občine Ljubljana (Ur. l. RS št. 66/2007- uradno prečiščeno besedilo) sklical in vodil Robert 
Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne občine  Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15-ih  članov  sveta na seji navzočih 
11 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec,  Hermina Kastelic, Jože Kernc,  Robert Okorn,  
Metodij Rigler,  Andreja Troppan,  Gorazd Učakar, Gregor Verbinc, Marjan Jernej  Virant, Andreja 
Vrtačnik-Kremžar, Jože Zrnec.  
ODSOTNI ČLANI SVETA: Branko Nose - opr., Vojko Perhavec, Klemen Pirc,  Tomaž Škorjanc-opr. 
OSTALI  NAVZOČI: zastopniki društev in zavodov s sedežem v  ČS Rudnik – seznam v prilogi 
zapisnika,  Ida Meglič – koordinatorka IV, OLS, MU, MOL, Helena Židanek – svetovalka III,   OLS, 
MU, MOL. 
 
 

Predsedujoči je  določil   DNEVNI RED, kot so ga člani sveta in ostali prisotni prejeli s sklicem seje  

1. Sodelovanje Četrtne skupnosti Rudnik z društvi in zavodi  

 
Ad 1 

Sodelovanje Četrtne skupnosti Rudnik z društvi in zavodi   
 
Predsedujoči je uvodoma predstavil delovanje četrtne skupnosti ter namen sklica seje; 
 
1. Ugotovitev števila aktivnih društev in zavodov na območju ČS Rudnik;  
ČS Rudnik razpolaga s podatkom, da je na območju ČS Rudnik 79 društev in 9 zavodov. Vsem (razen 
Vrtcu Galjevica in OŠ Oskarja Kovačiča kot javnima zavodoma) so bila poslana vabila  vprašalniki o 
splošnih podatkih društva. Vprašalnik je izpolnilo 23 društev oz. zavodov. Seje se je udeležilo 17 
zastopnikov. 
 
2. Povezovanje društev in zavodov v skupnih aktivnostih ter finančno sodelovanje; predsedujoči je 
predstavil  predlog za skupno prireditev, kot npr. dan četrtne skupnosti, kot ga že poznajo v ČS Polje 
in ČS Moste, kjer so se imela vsa društva možnost predstaviti.    
 
3. Sodelovanje  društev in zavodov s članki v Rudniški Četrtinki; predsedujoči je prisotne pozval, da 
čim prej pošljejo svoje članke oz. ideje za naslednjo številko Rudniške Četrtinke (po e-pošti) in da tudi 
v bodoče aktivno sodelujejo pri vsebini  glasila.  
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Predsedujoči je nato predal besedo prisotnim članom društev in zavodov: 
 
Jože Kernc, predsedniku Društva za Ljubljansko barje, ki je predstavil društvo, njihove aktivnosti za 
razglasitev Krajinskega parka Ljubljansko barje ter aktivnosti za v zvezi z informacijsko pisarno 
Ljubljansko barje, ki že nekaj časa deluje v objektu Ižanska cesta 305.   
 
Darinka Berdajs,  predsednica Turističnega društva Barje je povedala, da društvo deluje že 20 let, v 
njihovem programu pa so naslednje prireditve in aktivnosti (že tradicionalno): pohod po Barju, 
žabarije, barjanska noč, lep kraj–lep dom, barjanska noč, jesenska tržnica   in »morostarke« (različna 
predavanja). Med drugim so sodelovali tudi na sejmu »Turizem in prosti čas«. Poudarila je predvsem 
težave zaradi prostora, ker delujejo v objektu Ižanska cesta 305 ter na prostoru sejmišča Barje, s 
katerim so težave zaradi upravljanja.  
 
Predsedujoči je nato prisotne pozval, da se bolj omejijo na izpostavljanje predlogov za sodelovanje  
med društvi ter poudaril, da je četrtna skupnost seznanjena s problemom prostora za delovanje 
društev na tem območju in da podpira vsa prizadevanja za izboljšanje prostorskih pogojev za njihovo 
delovanje. 
 
Jože  Hruševar, predsednik Kulturno prosvetnega društva Barje je prav tako poudaril težave s 
prostorom, saj je dvorana, kjer so izvajali največ aktivnosti, že od leta 2000 zaprta. Zato so morali 
dramsko sekcijo društva celo ukiniti, težave ima tudi folklorna skupina. Najbolj aktiven je sedaj moški 
pevski zbor, ki deluje že 31. leto in vsako leto pripravi celovečerni koncert ter sodeluje na revijah 
pevskih zborov. Izpostavil je tudi problematiko finančnih sredstev. 
 
Alojz Juvanc, predstavnik Zveze športnih društev  Krim  je povedal, da je bilo področje športa včasih 
veliko bolj razvito, ko je sedaj in da je zaslediti pomanjkanje interesa mladine za  športne dejavnosti. 
Predlagal  je, da  ČS Rudnik ukrene vse kar lahko za  povečanje interesa mladine za šport. Izpostavil 
je tudi možnost  uporabe njihove dvorane za različne dejavnosti. 
 
Metod Ogorevc, predstavnik SMC Rakovnik je povedal, da se v njihovem centru ukvarjajo z vzgojo 
mladine, da niso prepuščeni cesti ter da se ukvarjajo z različnimi rekreativnimi športi.  Na voljo imajo  
prostor, ki ga nudijo tudi drugim uporabnikom. Podprl je  idejo o t.i. Odprtih vratih četrtne skupnosti«, 
kot je na začetku seje predlagal predsedujoči.  
 
Metodij Rigler je predstavil dejavnost Društva prijateljev poti sv. Jakoba v Sloveniji ter kot član Sveta 
ČS Rudnik izrazil mnenje, da bi morali pevskemu zboru KPD Barje  zagotoviti  vsaj osnovne pogoje za 
delovanje  
 
Predsedujoči je ob koncu seje povedal, da bo Svet ČS Rudnik na svoji naslednji seji,  ustanovil  
komisijo, ki bo pregledala prispele vprašalnike  ter oblikovala ustrezne predloge za nadaljnje 
sodelovanje.   
 
Seja je bila zaključena ob 18.30 uri. Uradnem delu je sledilo družabno srečanje. 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik, MOL  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
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